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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:437 Elsäkerhet

Vattenfall kommer 2023 att sluta betala för brandkårerna i Porjus och 
Vuollerim, vilket får följden att dessa kommer att läggas ned och ersättas av 
frivilliga räddningsvärn. Vattenfall har tidigare betalat upp till 2,4 miljoner 
kronor per år för att finansiera beredskap för orterna med kraftverksverksamhet. 
Poängen med bidragen har varit att se till att det finns beredskap vid händelser 
vid bolagets anläggningar. 

Vattenfall uppger själva att besparingen görs för att klara den gröna 
omställningen. Vattenfalls ramar är bevisligen för smala om säkerheten vid 
företagets anläggningar, och därav också säkerheten för elförsörjningen 
generellt, måste ges upp för att göra de nödvändiga investeringarna i 
omställningen. Vänsterpartiet har tidigare påtalat behovet av att Vattenfalls 
avkastningskrav sänks för att skapa utrymme för den gröna omställningen. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar: 

 

Vilka åtgärder menar statsrådet att staten bör vidta som ägare av Vattenfall för 
att garantera att elsäkerheten upprätthålls?

………………………………………

Birger Lahti (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-02
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


